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Subsidieregeling jeugdvakantieverenigingen  -  Stand van zaken

In de beleidsnota 2014-2019 van de minister staat te lezen bij punt 1.2.3. ‘Bestaande 
subsidieregels binnen het decreet vernieuwd jeugd- en kinderrechtenbeleid evalueren en 
desgevallend optimaliseren’: “We starten, met het oog op een evaluatie van het decreet, 
nog in het najaar van 2014 het gesprek met de sector. We bekijken daarbij ook de 
mogelijkheid een meer geëigende subsidieregeling te ontwikkelen voor het groeiend 
aantal jeugdvakantieverenigingen.” 

In 2016 werden enkele aanpassingen doorgevoerd aan het decreet jeugd- en 
kinderrechtenbeleid. De belangrijkste wijzigingen betreffen de aanpassing van een aantal 
erkenningscriteria. 

Werd naar aanleiding van de evaluatie van het decreet vernieuwd jeugd- en 
kinderrechtenbeleid, de mogelijkheid om een meer geëigende subsidieregeling te 
ontwikkelen voor het groeiend aantal jeugdvakantieverenigingen bestudeerd? Zo ja, wat 
was de conclusie van de analyse van de mogelijkheid om een meer geëigende 
subsidieregeling te ontwikkelen? Graag enige toelichting hierbij.  



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 143 van 8 februari 2017
van MIRANDA VAN EETVELDE

Tijdens de gesprekken over het decreet houdende een vernieuwd jeugd- en 
kinderrechtenbeleid kwam als belangrijkste aandachtspunt naar voor de hoge instroom 
aan nieuwe verenigingen die het resultaat was van de invoering in 2012 van (relatief 
lage) erkenningsnormen voor de cultuureducatieve verenigingen en (in mindere mate) de 
verenigingen informatie en participatie. Hierbij kwam ook de problematiek ter sprake van 
de jeugdvakantieverenigingen. 

De aanpassing van de erkenningsnormen voor de cultuureducatieve verenigingen en voor 
de verenigingen informatie en participatie bleek een zaak waaraan op relatief korte 
termijn kon worden geremedieerd. De problematiek van de jeugdvakantieverenigingen 
bleek een stuk lastiger. Daarom werd ervoor gekozen om de eerstgenoemde 
problematiek onmiddellijk aan te pakken en slechts in een later stadium werk te maken 
van een geëigende regeling voor de ondersteuning van de vakantieverenigingen. 

Op dit ogenblik behandelt de afdeling Jeugd van het Departement Cultuur, Jeugd en 
Media de vierjaarlijks in te dienen dossiers van de structureel gesubsidieerde 
organisaties. Dit laat niet toe dat ook werk gemaakt wordt van een specifieke regeling 
voor de ondersteuning van de vakantieorganisaties. De afdeling Jeugd neemt zich voor 
om in de loop van volgend jaar de gesprekken met de sector hierover op te starten.  


